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"waarom de algemene reserve is gekozen als dekking" 

 
 

Hierbij stuur ik jullie op verzoek van wethouder Binnendijk het antwoord door op de vraag (uit de 

commissie B&B van 25 januari) waarom voor de Taskforce 'zwemmen in Voorschoten' de algemene 

reserve (concern reserve) is gekozen als dekking. 

 

Het antwoord op deze vraag luidt: 

Ambtelijk is geadviseerd het voorstel te dekken uit de concernreserve. Dit ligt in de lijn van de 

reguliere advisering voor wat betreft dekking van dit soort voorstellen. 

Er is hier geen sprake van het “nieuw voor oud” principe waaruit dekking kan ontstaan door iets 
anders niet meer te doen. 

Het incidentele karakter van het voorstel is tevens een argument om te kiezen voor dekking uit de 
concernreserve. 

Als dit project een positief saldo zou genereren dan wordt dit bedrag teruggestort in de 
concernreserve. 


